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Asia:  VN/10633/2020

Digitaaliset keinot koronaviruskriisin jälkihoidossa -työryhmän väliraportti

Väliraportissa on kuvattu koronaviruskriisin aikaista digiloikkaa laajasti eri 
sektoreilla. Katsotteko, että sektorien kehitystyötä on kuvattu riittävällä tavalla?

Voitte kirjoittaa vastauksenne alla olevaan tekstikenttään

Kyllä.

Katsotteko, että toimet, joita väliraportissa esitetään, riittävässä määrin edistävät 
tavoitteita? Jos ette, miten toimenpiteitä tulisi täydentää? 

Voitte kirjoittaa vastauksenne alla olevaan tekstikenttään

Kyllä, vaikkakin ne ovat annettu  yleisellä tasolla. Toimenpiteitä tulisi yksilöidä paremmin eli kertoa, 
mitä niillä todella tavoitellaan ja  tarkoitetaan.

Mitkä toimenpide-ehdotukset tulisi priorisoida? Millä perusteilla?

Voitte kirjoittaa vastauksenne alla olevaan tekstikenttään

Jokaisen toimenpide-ehdotuksen voisi priorisoida ensimmäiseksi, mutta julkishallinnon osalta 
palvelujen tuottaminen yhdeltä luukulta tulisi olla tavoitelluin tila.

Mitä toimenpide-ehdotusten toteutuksessa tulee huomioida?

Voitte kirjoittaa vastauksenne alla olevaan tekstikenttään

Nykyiset resurssit toimenpiteiden toteuttamiseksi eivät julkishallinnon puolella tule riittämään. 
Toimenpide-ehdotuksia ei tule toteuttaa keskusvirastokohtaisesti vaan yhteistyössä virastojen 
kanssa (ministeriövetoisesti). Tällöin takaamme riittävän asiantuntemuksen hankkeissa ja estämme 
virastojen välisen keskinäisen kilpailun samoista palvelutuottajista. 

Toimenpide-ehdotuksissa on viitattu jo käynnissä oleviin hankkeisiin, joiden 
osana toimenpiteitä voidaan edistää. Tunnistatteko muita hankkeita, joihin 
toimenpiteet tulisi kytkeä?
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Voitte kirjoittaa vastauksenne alla olevaan tekstikenttään

Kyllä, esimerkiksi yhdenluukun periaatetta on valmisteltu ja kokeiltukin ympäristölupa-asioissa. 
Myös sähköiset allekirjoitukset, sähköiset laskutukset jne. ovat virastoissa jo käytössä. 

Keitä toimenpiteissä ja niiden toteutuksessa/mahdollisissa tulevissa hankkeissa 
tulisi olla mukana ja miten hankkeet tulisi resursoida? Olisitteko itse halukas 
osallistumaan toteutukseen?

Voitte kirjoittaa vastauksenne alla olevaan tekstikenttään

Julkishallinnon hankkeita tulisi johtaa ministeriövetoisesti, jos haluamme, että niitä edistetään ja 
toteutetaan keskitetysti. Yksittäisillä virastoilla ei toimenpide-ehdotuksien toteuttamisen osalta ole 
aina riittäviä resursseja ja osaamista.

Vapaamuotoinen lausunto

Voitte kirjoittaa lausuntonne alla olevaan tekstikenttään

-

Peltonen Kimmo
Turvallisuus- ja kemikaalivirasto Tukes

Pätsi Rainer
Turvallisuus- ja kemikaalivirasto Tukes


